
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 247 (alm. del), som Retsudvalget har 

stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 19. november 2024. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

 

Spørgsmål nr. 247:  

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange der er indlagt med demens på henholdsvis 

almindelige og retspsykiatriske afdelinger? Tallene bedes opgjort pr. institution og for 

de seneste tre år, og der bedes redegjort for, hvor mange af disse, der er dømt til 

anbringelse. ” 

 

Svar: 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet ligger ikke inde med de oplysninger, der spørges 

til. Foranlediget af spørgsmålet har ministeriet bedt Sundhedsdatastyrelsen om at 

lave en opgørelse som efterspurgt. Den vil blive sendt til udvalget, når opgørelsen er 

udarbejdet. 
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